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Podcastfestival 2019 inhoudelijk verslag 
Op 28 september 2019 vond de tweede editie van het Podcastfestival plaats. Het was een drukbezochte                               
editie met in totaal 400 bezoekers. 291 festivalkaartjes werden er verkocht, daarbij waren er 21                             
vrijwilligers en mensen die een inhoudelijke bijdrage leverden. Een paar dagen na afloop van het festival                               
kwam de podcastfestival podcast van het festival online, waarmee nog meer mensen bereikt werden                           
met de liveshows, panelgesprekken en presentaties van het festival. Binnen twee maanden na afloop                           
werden de podcastafleveringen in totaal meer dan 1200 keer beluisterd. 
In dit verslag beschrijft de organisatie, Stichting Podcastnetwerk, per programmaonderdeel het verloop                       
en reflecteert de organisatie op de gestelde doelstellingen. Deze beoordelingen zijn gebaseerd op zowel                           
een interne evaluatie als een externe evaluatie, die door 53 (20%) bezoekers en 11 (50%) vrijwilligers is                                 
ingevuld.  
 
Programma 
Inhoudelijke panelgesprekken en talks 
Dit jaar is er in de programmering voor gekozen om één zaal, de Tuinzaal, helemaal te wijden aan                                   
inhoudelijk panelgesprekken en talks. De dag begon met een korte opening met daarin een                           
welkomstwoord en de presentatie van het proof of concept van de installatie Castography: een platform                             
waarmee het makkelijker wordt om podcasts te vinden, dat in samenwerking Superposition is                         
ontwikkeld. Daarop volgde een keynote-presentatie van Reply All executive producer Tim Howard.                       
Hiermee werd de dag inhoudelijk sterk geopend. Howard richtte zich in zijn presentatie op experimenten                             
in podcasts: wanneer werken ze wel goed en wanneer niet? En hoe pak je dat aan? Tijdens de keynote                                     
was de zaal overvol: bezoekers gingen op de grond zitten of moesten staan. Bezoekers die de enquête                                 
hebben ingevuld gaven aan dat ze de keynote heel waardevol en inspirerend vonden. Dit was zowel het                                 
meest geanticipeerde onderdeel als het meest gewaardeerde onderdeel.   
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In dezelfde zaal vonden die middag drie panelgesprekken plaats.  
 
Panel: Blijven podcasten 
Linda Duits (Geeky Dingen, Onder Mediadoctoren), Ebbisé Wakjira-Rouw (Dipsaus) en Reinier Ladan                       
(Appels en Peren Show) onder moderatie van Nora Ledrhem (Baaaz podcast).  

In dit panel gingen drie podcastmakers die ten minste drie jaar onafhankelijk podcasts                         
produceren met elkaar in gesprek over hoe ze dat voor elkaar kregen. Alle drie hadden ze verschillende                                 
motivaties en tips en tricks voor beginners om mee rekening te houden. 
Dit panel is hier terug te luisteren. 
 

Panel: 100 jaar radio met vlnr Lamyae Aharouay, Botte Jellema, Katinka Baehr en Fernando Halman 
 

Panel: 100 jaar radio 
Botte Jellema (de Eeuw van de Amateur en radiomaker Radio1), Katinka Baehr (radiomaker en o.a. Plots) 
en Fernando Halman (FunX en Nandoleaks) onder moderatie van Lamyae Aharouay (NRC, Haagse 
Zaken).  

Dit jaar bestaat de radio 100 jaar, daar konden we op deze festivaleditie dus niet onderuit. In dit 
panel gingen drie voormalig radiomakers die nu onafhankelijk podcastmaker met elkaar in gesprek over 
wat zij hebben geleerd van de radio en wat de radio kan leren van podcasten. Uit de evaluatie bleek dit 
het meest gewaardeerde panel van de drie. Het panel is hier terug te luisteren. 
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https://open.spotify.com/episode/6kaW50qkuvToyhpsirfY5J
https://open.spotify.com/episode/6qLoS1ShLxUJXpkpywcQoU


https://open.spotify.com/episode/3V72MVvVP1dk7nMtLTwEkb

